

## Studio 73

DAGSORDEN - Bestyrelsesmøde \_\_\_ torsdag den \_\_\_ 6. februar\_ 2025 kl. \_\_\_19.00\_ Sted: Studio 73

Afbud: Majbritt, Martin, Lene  
Martin & Christoffer

Ordstyrer: Christoffer

Referent: Christoffer

Forplejning:

Mødedagsorden	Ansvar
<input type="checkbox"/> Godkendelse af referat fra januar <b>Godkendt</b>	
<input type="checkbox"/> <b>Siden sidst:</b>  <input type="checkbox"/> • <b>Kostumer</b> <input type="checkbox"/> • <b>Køkken/Rengøring</b> <input type="checkbox"/> Mangler til John Mogensen <input type="checkbox"/> • <b>Bygning</b> <input type="checkbox"/> Kommune ok med udgift til gulv Vi kan nu selv regulere varme i salen. Tømre lægger gulv i maj. Ifm. Projekt gulv, skal vi have engageret medlemmer til at give en hånd med rengøring, maler arbejde, stole tjek, m.m. Mail til scenebyggerne. <input type="checkbox"/> • <b>Klubmodul/Hjemmeside/PR</b> <input type="checkbox"/> • <b>Kalenderopdateringer</b> <input type="checkbox"/> • <b>Regionale Spillesteder</b> <input type="checkbox"/> • <b>Kalenderopdateringer</b> <input type="checkbox"/> Ændre John Mogensen øvegang til Prøve, for februar. <input type="checkbox"/> • <b>Prioriteringsliste</b>  <b>Økonomi</b> <ul style="list-style-type: none"><li>○ Status</li><li>○ Øvrigt vedr. økonomi.</li></ul>	

- Fadølsanlæg/bar – der er meget spild. (Birgit)  
**Marianne hører Thorkild, om de kan levere øl også.**

**Kommende sæson:**

- "En nat med John Mogensen"
- Øvning er i gang. Afventer sidste oplysninger før det kan komme på billetexpressen.**
- "Sang, snak & søde sager" – evt. plan B for marts (Lene)  
**Plan B, lægges af sang, snak holdet.**

Evaluerings:

Børneforestilling  
**Gik godt, og godt solgt på nær sidste søndag. Til trods for vi var 10 færre skuespillere.  
God udvikling fra generalprøve til sidste forestilling.  
25 er bedre antal, end 34. (sidste år)**

□ **Eventuelt**

**Bestyrelsen / formand, siger tak til de medvirkende til hver forestilling, til premieren.**

**Forestillingsrække, evt. lægges på hjemmesiden.**

**Musikrummet,**

**Lorentz har ændret koden på sin adgang. Det er vi enige om i bestyrelsen, at man ikke gør, uden bestyrelsens kendskab og accept.**

- **Næste møde: 6 marts**
- **Øvrigt :**
- **Generalforsamling – dato? Der skal findes fire nye bestyrelsesmedlemmer (Berit, Birgit, Marianne & Lene går ud af bestyrelsen).**
- **Vi hører om vi kan låne lokale i foreningshuset. Hvis ja, Maj. Alternativ, sidst i april hos os. Uffe vender retur. Dorte er interesseret. Morten, Helle.**
- **Medlemspleje – forslag om, at der laves en ny gruppe ved generalforsamlingen, så medlemmer kan tilmelde sig gruppen. (Lene). Vi vender den, i den nye bestyrelse**

Forplejningsliste:

Marts: Berit & Uffe

April: Marianne, Birgit & Lene

Maj: Majbritt & Gitte